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§ 133

Ordförandeuppdrag om inköp av mark i Skrubba

Vi yrkar på följande:

- Att ge kommundirektören i uppdrag att göra en översiktlig värdering av Skrubbatriangeln
inklusive den förorenade marken mellan Lindalshöjden och Skrubbatriangeln, samt att 
utreda konsekvenser om avtal tecknats med Skanska, samt att ställa fråga till Stockholms 
stad om intresset för att sälja denna mark.

Att därutöver anföra:

2018 köpte Tyresö in mark från Stockholms stad längs motorvägen, väg 229. Det så 
kallade kalhygget, nu omdöpt till Lindalshöjden, kostade kommunen 68 miljoner kronor. 
Det ligger ett omfattande arbete framför oss att där planera och utveckla ett 
verksamhetsområde. Miljöpartiet driver på för att detta ska bli Sveriges mest 
miljöanpassade verksamhetsområde.

Väster om detta område äger Stockholms stad mark som består av ett kraftigt förorenat 
område (ej ännu klassificerat), ett verksamhetsområde, en kraftledningsgata, en yta avsedd 
för masshantering samt naturmark med höga naturvärden. Förvaltningen har gjort en 
mycket tidig bedömning att inköp av denna mark (eventuellt exklusive befintligt 
verksamhetsområde) skulle betinga en prislapp på mellan 200-400 miljoner kronor. Detta 
under förutsättning att Stockholms stad är intresserade av att stycka av och sälja marken.

Miljöpartiet bedömer detta som ett projekt med mycket stora risker och relativt lite fördelar
för kommunen. Komunens investeringsbudget är redan mycket hårt ansträngd, och det är 
inte sannolikt att ett inköp av ytterligare markområden utanför kommunens gräns, är något 
som ska prioriteras. Vi motsätter oss dock inte att man gör en översiktlig värdering för att 
få en mer precis bedömning av en möjlig prislapp, och formellt ställer frågan till 
Stockholms stad om intresse finns av att sälja marken.
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